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Aanwezig: 
Voorzitter:                   Johny Vanspauwen 
VACHA 1ste klasse amat.:   André Daems 
VACHA 2de klasse amat.:  Jorg Keldermans 
VACHA 3de klasse amat.:  Luc Verdonck 
Antwerpen:     Walter Troonbeeckx, Marc Van Craen 
Limburg:     Willy Brockmans, Romain Appeltans 
Oost-Vlaanderen:    Wim Fonteyn, Marnix Roelands 
Vlaams-Brabant:    Paul Brams 
West-Vlaanderen:    Romain Saelens, Luc Clarysse 
Vrouwenvoetbal:    Marc Ronse, Betty Van Proeyen 
Futsal:      Etienne D’Eer 
 
Voorzitter VFV:      Gilbert Timmermans 
Secretaris-Generaal van de VFV:    Benny Mazur 
Secretaris van de VSC:      Ben Doumen 
Vertegenwoordiging van de Refs:   Marcel Van Elshocht 
Afgevaardigde van de Raad van Bestuur VFV:  Jan Van Onsem 
Waarnemers leden van de Raad van Bestuur VFV:  Karel Vanwesenbeeck, Willy Ozeel,  
                                                                                                    Jozef  Proost 
Verontschuldigd: 
Sporttechnisch coördinator VFV:    Bob Browaeys 
Futsal:           Jan Aerts 
 
 
Welkom 
Johny Vanspauwen opent de zitting en heet iedereen welkom.  
 
De vergadering houdt een minuut stilte ter nagedachtenis aan dhr. Willy Scheys, vertegenwoordiger 
Vlaams-Brabant.   
 
Hij deelt mee dat de fusie (VFV-VMF-KBLVB) officieel bekrachtigd werd op de BAV van 
4 oktober 2016. 
  
Alvorens de dagorde af te handelen wordt onderstaande brief besproken.  
 
Bespreking brief prov. Studiecommissie Oost-Vlaanderen aangaande weergave cijfers 
sportactiviteit   
De Prov. Studiecommissie Oost-Vlaanderen heeft twee personen afgevaardigd om dit punt toe te 
lichten; Paul de Clippeleir (Voorzitter) en Andre Martens (Ondervoorzitter). 
Gezien dhr. Thibault De Gendt niet aanwezig is, kan deze brief niet besproken worden.  
 
Vanuit het standpunt van good governance wordt voorgesteld dit alsnog te behandelen. Vanuit de 
VFV wil men toch een signaal geven hieromtrent. 
  
Een tussentijdse vergadering wordt vastgelegd waarbij alle belanghebbenden aanwezig zijn.  
Voorstel is 29 november 2016. 
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1. Goedkeuring verslag vergadering 10 september 2016.  
In punt 3. Stemmenverdeling voor het seizoen 2016/2017 wordt door Oost-Vlaanderen gevraagd 

volgende bemerking toe te voegen: 
“Benny Mazur verklaart dat het niet meer dan normaal is dat alle ploegen die binnen de VFV 
voetballen worden meegeteld, of dit nu ploegjes zijn met spelertjes U6,…, tot Futsal en G-voetbal. 
Iedereen moet meetellen. Dan kan er onmogelijk discussie zijn en is er enkel een goede opteloefening 
nodig om tot een som te komen.”  
 
Johny Vanspauwen repliceert dat volgende passage werd gezegd door de secretaris-generaal VFV op 
vorige vergadering.  Deze wordt opgenomen in het verslag:   
“Ik zou willen pleiten dat men intern de discussies eerst voert. Omdat dit naar mijn inziens een 
voordeel is. waarom? Omdat dit een voorbeeld is waar de overheid naar de toekomst naar toe wil 
gaan. 
Ik herinner mij dat deze discussie vorig jaar ook al gevoerd werd en dat die discussie afgehandeld 
werd met ‘we gaan het IT-matig loslaten’. Ik zou tot slot nog een kleine bedenking maken:  
Het zaalvoetbal en het toekomstige minivoetbal en anderen zijn mijn inziens ook volwaardige leden 
om in dit verhaal, nu nog niet, mee te tellen.” 
 
In punt 6. Interpretaties Uitvoerend Comité en beslissingen algemene vergadering vzw KBVB 

wordt gevraagd “twee weken” aan te passen in “twee dagen”:  
“Willy Brockmans bemerkt dat, als de competitions manager twee weken dagen had afgewacht, er 
geen probleem was dienaangaande.” 
 
In punt 18. (16-12) Pool van Specialisten wordt gevraagd aan te vullen ter verduidelijking: 
 “Gilbert Timmermans geeft ter verduidelijking mee dat een specialist niet alleen een specialist kan 
vervangen bij afwezigheid, maar ook een ander lid met een andere specialisatie.” 
Ter verduidelijking: dit hoeft geen ander lid te zijn met een andere specialisatie, dit mag gewoon elk 
ander lid zijn zonder specialisatie uit de Pool van Specialisten. 
 
Benny Mazur herhaalt nogmaals dat het hele voetbal meetelt en mee wordt geïntegreerd.  
Een aanbeveling van de good governance gedachte is dat een Raad van Bestuur in een Sportfederatie 
gelimiteerd is tot 12 en dat deze tot stand komt door democratische geplogenheden en 
competenties die de werking van de federatie verbeteren. 
  
2. Briefwisseling. 
Namens Vlaams-Brabant kwam het voorstel om dhr. Kris Becqué als vervanger van dhr. Willy Scheys 
aan te duiden.  
Gezien de kandidaat niet voldoet aan de gestelde voorwaarden in art. 71.41 (aangesloten zijn bij een 
provinciale club) wordt Vlaams-Brabant verzocht een vertegenwoordiger aan te duiden die wel 
voldoet. Tegen de volgende zitting wordt een vertegenwoordiger voorgesteld.  
 
3. Herverkiezing Ondervoorzitters VSC. 
Kandidaturen te richten via mail aan de secretaris van de VSC, uiterlijk 9 november 2016. 
Twee kandidaturen werden ontvangen binnen de vooropgestelde termijn: André Daems en Wim 
Fonteyn.  Geen andere kandidaturen. 
 
De VSC is unaniem akkoord om beiden opnieuw aan te duiden voor één jaar als respectievelijk 1ste en 
2de ondervoorzitter.  
 
 



                       Vlaamse Studiecommissie (VSC) 

__________________________________________________________________________________________ 

Zaterdag  12 november 2016 – 10.00 u. – K.B.V.B., Houba de Strooperlaan 145, 1020 Brussel 

3 

 

 
4. Agenda NSC van 14 november 2016:  standpunten VFV  
1. Stemmenverdeling voor het seizoen 2016/2017 
Gelet op de vraag van Oost-Vlaanderen wordt dit uitgesteld. Het resultaat van de tussentijdse 
vergadering van 29 november wordt afgewacht. 
 
2. Verslag en gestemde teksten van de zitting van 12.09.2016 
Geen bemerkingen vanuit de VSC. 
 
3. Briefwisseling 
Wordt afgewacht op de zitting NSC. 
 
4. Interpretaties Uitvoerend Comité en beslissingen algemene vergadering vzw KBVB 
Eén interpretatie maar wordt verder besproken in punt 6.(16-17) van deze zitting.  
 
5. (16-03) Nieuwe benaming van de Nationale Studiecommissie 
Vanuit de VSC blijft men bij het voorstel, namelijk “Federale Reglementscommissie”. 
 
Betreft de benaming 1ste-2de -3de klasse amateurs was er binnen de VACHA een positieve respons om 
de naam ‘amateur’ eruit te krijgen. Terwijl in omringende landen het woord ‘amateur’ wel gebruikt 
wordt.  Een concreet voorstel is er nog niet. 
 
Er wordt positief meegedacht over de benaming ‘amateurvoetbal’ maar het is wel een belangrijk 
item in deze zaak om als vleugel op de strepen te blijven staan.  De clubs, waarvan de VFV nu al deels 
het beheer heeft in de competitie, dienen dus in de organisatie van de vleugel te blijven. Ook al 
gezien de verschillende praktische moeilijkheden in deze: onder meer forfaits, samenstelling reeksen 
in het nationaal amateurvoetbal wat betreft de jeugd. 
De essentie is dat de clubs die aan de competitie participeren een fatsoenlijke competitie krijgen. 
 
6. (16-17) Kwalificatie en vervanging van spelers 
De VSC is akkoord.  
 
7. (16-18) Futsal: vriendschappelijke wedstrijden 
Voorstel is voor een vereenvoudiging en gelijkschakeling van het reglement voor het veldvoetbal en 
het futsal. 
Een nieuw voorstel, na integratie van clubs vanuit de andere federatie in onze federatie om op hun 
spelniveau te spelen, zal ingediend worden vanaf 1/1/2017. 
 
De VSC is akkoord. 
 
8. (16-19) Procedurereglement van de CIDD 
Vanuit Waalse kant gaf men aan dat dit een verkeerde tekst was.  
Niet van toepassing voor de VSC.  
 
9. (16-20) Burgerrechtelijke uitsluiting van toeschouwers 
Gezien de onduidelijkheid in punt 8.2 over wie de ‘organisator’ is, wordt een herformulering 
voorgesteld: ‘organiserende club’ ipv. ‘organisator’.  
Ook na het woord Pro-League wordt gevraagd om een herformulering:  ‘Pro-League/vleugels’ 
 
De voorstellen worden aan de NSC voorgelegd.  
De VSC is akkoord.  
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10. (16-21) De Geschillencommissies 
De VSC is akkoord. 
 
11. (16-22) Kosten van de leden van de bondsinstanties 
De VSC is akkoord. 
 
12. (16-23) Uitvoerend Comité    
Het voorstel werd geformuleerd ter vereenvoudiging. Bewijs hiervan zijn de discussies die hierover 
gevoerd worden.  
 
Enkel de VACHA gaat akkoord. De andere entiteiten gaan niet akkoord omwille van volgende 
redenen: een vertegenwoordiger/aanspreekpunt minder, de ALA is afgeschaft - al is de VSC het 
forum waar men zaken dient te bespreken-, geen mandaat willen afstaan aan hogere afdeling, het 
vrouwenvoetbal verdient ook een forum in deze. 
Dit mag niet als provincie afzonderlijk bekeken worden, maar als een totaalbeeld. De entiteiten 
vormen immers de lagere afdelingen, de basis. Alle spelconcepten beginnen aan de basis door het 
werk van vele vrijwilligers. Het zijn deze mensen die op een extra steun rekenen. 
 
Er wordt gepleit voor een groter geheel en naar de good governance toe is het opportuun om op het 
aantal stemmen te blijven voor het amateurvoetbal. Ook door toetreding van het recreatief voetbal. 
Op het nationale niveau dient mogelijk nagedacht te worden over provinciegrenzen heen hoe dit in 
te vullen.  De provinciale structuur wordt immers gekoppeld aan de regelgeving van Algemene 
Vergaderingen, Raden van Bestuur. 
 
Voorstel om dit punt terug te trekken.  
 
13. (16-24) Ongeschikt speelveld 
Oorspronkelijk werd verondersteld dat wijzigingen aan de Spelregels een bevoegdheid zou zijn van 
het IFAB. Dit is niet het geval, waardoor het voorstel wel behandeld kan worden zoals voorgelegd. 
 
Voor de clubs die spelen in een stadion van de gemeente of van de stad wordt voorgesteld een 
overgangsperiode te voorzien om de eigenaars van de accommodatie tijd te geven de nodige 
schikkingen te treffen. 
 
Gezien het al reglementair bepaald is, vraagt men of het terrein daardoor als ‘ongeschikt’ moet 
verklaard worden? 
De punten van een ongeschikt speelveld staan immers vermeld onder art.1427.2, die op het moment 
zelf waarneembaar zijn.  
De ‘beschermingszone’ dient vastgesteld te worden bij een voorafgaande terreinkeuring en dat de 
bevoegdheid behoort tot het Organisatiecomité, stelt de VSC. 
 
De stelling van de VSC wordt maandag aan de NSC voorgelegd.  
De VSC is niet akkoord. 
 
14. (16-25) Specifieke voorwaarden voor de eerste herenploegen 
Er wordt gevraagd om toe te voegen:  ‘van het lopende seizoen’ 
 
De VSC is akkoord. 
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15. (16-26) Inwerkingtreding van de sancties na hoger beroep 
De VSC is akkoord. 
 
16. (16-27) Afgelasten jeugd- en reservewedstrijden door de thuisclub 
Dient een GC een heel weekend achter de computer te blijven zitten om mogelijk een bericht van 
afgelasting te verwachten?  Hier wordt negatief op geantwoord. De melding zou immers verschijnen 
voor iedereen die gelinkt is aan de betreffende teams via de app BBF.   
De scheidsrechters worden verwittigd via E-Kickoff. Na donderdag krijgen ze een mail of een telefoon 
dat hun aanduiding komt te vervallen.   
 
Het principe werd reeds toegepast bij het interprovinciale jeugdvoetbal in de overtuiging dat een 
club dat in eer en geweten toepast. Mogelijk dient een reglementering te worden voorzien om 
frauduleuze toepassingen tegen te gaan.  
 
De VSC is akkoord om dit definitief toe te passen vanaf 1/1/2017. 
 
17. (16-28) Forfait van een ploeg 
De termijn van drie uur wordt te kort bevonden.  
Het is echter niet opportuun om in deze andere uren toe te wijzen.  
 
De VSC is akkoord. 
 
18. (16-29) Opdeling van de sportieve provincie Brabant  
Het voorstel komt vanuit VLANOB ten gevolge van de hervorming (jeugd)competities VFV en ACFF, 
de scheidsrechterscommissie op vraag van ACFF en de verschillen in regelgeving voor bijkomende 
stijgers in eerste provinciale. 
Een werkgroep diende deze problematiek te bekijken, ook in functie van bekerwedstrijden en het 
vrouwenvoetbal.  
De modaliteiten werden vorige week goedgekeurd. Ze dienen bekrachtigd te worden op de 
provinciale BAV van 9 december 2016.  
De benaming van Vlaams-Brabant en Waals-Brabant werd bemoeilijkt gezien Brusselse clubs 
meespelen. Vandaar de benaming:  Entiteit Brabant VFV en Entiteit Brabant ACFF. 
 
Twee amendementen werden opgesteld met name een toevoeging in art.231 en art.1501 waarbij in 
de tabel de Iris-Liga wordt toegevoegd. 
Bijkomend werd gevraagd een toevoeging te doen in art. 264. Hierover dient nog gedebatteerd te 
worden zonder dat het voorstel hierdoor wordt belemmerd. 
 
In het Vlaams Parlement werd vorige week gepraat over de problematiek van de arbitrage.  
Deze is het meest acuut in Vlaams-Brabant. 
Belangrijk in deze is dat de vijfde Vlaamse provincie op een correcte manier vanuit Voetbal 
Vlaanderen kan aangestuurd worden.  
 
De VSC is akkoord. 
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5. Nieuws Raad van Bestuur VFV. 
13 september 2016:  
-Bureau RvB werd gewijzigd: Jos De Rijck werd ondervoorzitter en Willy Ozeel werd lid van het 
Dagelijks Bestuur 
-Na 1 januari 2017 wordt een nieuw bureau RvB gekozen gezien de toetreding van andere federaties. 
-Er werden een aantal benoemingen gedaan zoals in het Sportcomité, Beroepscomité, e.d. 
-De sporttechnische werking werd toegelicht.  
-Het beleidsplan is op 31 oktober 2016 ingediend. Tegen 15 december weet de VFV wat men mag 
verwachten. Voor 15 januari 2017 weet Voetbal Vlaanderen wat men zal verwachten. 
Er wordt verwacht dat de federatie vanuit de Overheid een uitdaging krijgt om te werken rond de 
arbitrage en dit met een positieve insteek. 
-Door de fusie met de andere federaties komen er bij Voetbal Vlaanderen vijf medewerkers bij die 
ingepast zullen worden in het organogram Voetbal Vlaanderen.  (3 via VMF – 2 via KBLVB) 
-Gezien twee medewerkers van de communicatiedienst op eigen initiatief de KBVB verlaten rijst de 
vraag wat er nu zal gebeuren met de nieuwe website. 
-Via de Sociale Maribel wordt één personeelslid aangeworven.  
 
3 oktober 2016: 
-Voorbereiding van de BAV van 4 oktober 2016. 
-Goedkeuring budget ter bespreking op de BAV van 4 oktober 2016. 
 
6. Inbreng vanwege de entiteiten… 
-Voor het vrouwenvoetbal wordt gevraagd waarom een andere volgorde geformuleerd is op 
verplaatsing in art.1531.21?  Betty Van Proeyen zal een nieuw voorstel formuleren. 
-Namens het vrouwenvoetbal wordt gevraagd naar de competitie van de KBLVB. Gaan deze een 
eigen competitie houden of kunnen clubs die geen ambitie hebben voor hogere afdeling opgenomen 
worden in een amateurafdeling zonder stijgers?  
Deze inpassing is de essentie van het verhaal waar open-minded over nagedacht moet worden. Voor 
veel praktische zaken zal een oplossing gezocht moeten worden, zoals de dubbele aansluiting.  
(in de toekomst is een aansluiting onder het Nationaal Nummer aangewezen) 
Verwijzing van dit thema naar de werkgroep omtrent B-ploegen en het recreatief voetbal die 
vergadert na de zitting van de VSC. 
 
-Marnix Roelands vraagt een verduidelijking in art.1807.22 en 1808?  
Dit zal nagekeken worden.  
 
-Limburg vraagt naar de onderhandelingen over de opleidingsvergoeding? 
Er is een voorstel vanuit de Pro-League om dat ook voor amateurclubs te doen. Er dient eerst 
geanalyseerd te worden adv. metingen vooraleer er zaken verspreid worden.  
 
-André Daems verwijst naar geruchten waarbij de licentievoorwaarden 1ste klasse amateurs zouden 
aangepast worden?  
Er is geen weet van aanpassingen aan de licentievoorwaarden. 
 
7.           Varia 
   * Samenstelling/werking VSC – draagkracht van de stemmen - input. 
Gezien de twee toetredende federaties voorlopig nog hun eigen reglementering hebben, moeten 
deze geïntegreerd worden. Mogelijk door voor elke entiteit een “eigen” reglementenboek op te 
stellen? Hier wordt over nagedacht.  
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Ook dient nagedacht te worden over de samenstelling van de VSC, gezien de toetredende federaties 
ook hierin hun stem krijgen. Net zoals deze federaties hun stem zullen hebben in de Algemene 
Vergadering en in de Raad van Bestuur.  
 
 
 
Johny Vanspauwen bedankt iedereen voor zijn/haar inbreng tijdens deze vergadering.  
 
   
 
Johny Vanspauwen                                                                      Ben Doumen      
    Voorzitter                                                                                      Secretaris  


